
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

4 Augusti 2023 kl 10.00 hos Caroline 

 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Karin Wennström, Caroline Prabert, Gustaf 

Lindskog, Lena Elisson, Tobias Brask, Ann-Louise Abbestam, Kjell Frunck, 

Martin Widin 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat. Vi andra hälsade också vår nye ordförande 
välkommen till posten. 

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
3. Föregående protokoll från 10 juli godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Ann-Louise Abbestam, att 
jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Stensåbroavtalet – Beslutet att kommunen tar över vår del av avtalet, 

så att vi inte kommer att bli betalningsansvariga i framtiden är fortfarande 
inte skriftligt bekräftat, trots påminnelser. Vi beslutade att vi nu skriver till 

dem att vi uppfattar tystnaden som en bekräftelse på att avtalet nu är 

upphävt. Gunnar skriver detta och sänder till Jan Bernhardsson.   
 

6. Skötsel av vegetationen utmed gamla banvallen - Kjell har återigen 
varit i kontakt med Johan Mårtensson. Svaret var att trafikkontoret 

kommer att glesa ur utmed banvallen till hösten. Man kommer då också 
röja helt på fler ställen så det blir utsikt. Kjell frågade också om 

belysningen som är tänd dygnet runt nu. Man kommer troligen ändra till 
lampor som tänds med rörelsesensorer.  

 
7. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 

järnvägsstationshuset – Hans Paganus har semester till mitten av 
augusti. I informationen på nätet står det att Jernverken äger många 

andra stationer, men inte Båstads och därmed är det Båstads kommun 
som kan ombesörja uppsättning av stationsnamnet. Kjell kontaktar Hans 

Paganus när han är åter från semestern.  

 
8. Korvgrillningsafton för alla medlemmar – Väderleksprognosen ser ok 

ut. Anmälningar fortsätter komma in. Karin och Lena inhandlar allt som 



behövs för grillkvällen på tisdag. Gustaf sänder ut påminnelsemail till 

medlemmarna på måndag och meddelar dagsläget.  
 

9. Sponsrad termometer på bryggan – Lena har hört från en badande, 
att det för många år sedan funnits en digital termometer på bryggan som 

något företag sponsrat. Kan detta göras idag? Tobias sa att vi har både 
personer från Willab och NP Nilsson boende i Malen. Eventuellt kan man 

även fråga Bjärekraft. Tobias tog på sig att undersöka saken. 
 

10. Vatten och avlopp – Medlem på årsmötet tog upp frågan om 
åtgärdsplan för rensning av avloppssystemet. Vissa avlopp tex vid Hjorts 

gata är helt stopp och orsakade både översvämning och fyllda källare vid 

skyfallet i augusti 2022. Tobias tar upp detta med kommunen. 
 

11. Skyddsjakt – Medlem på årsmötet tog upp frågan om attackerande 
kråkor på stranden och i trädgårdar. Kan man skjuta undan? Caroline tar 

upp frågan om vad som är möjligt, med kommunens skyddsjägare. 
 

12. Dålig asfalt på Malens gator – Medlem på årsmötet tog upp problemet 
med stora håligheter och vattenansamlingar utanför hans hus på Nygatan. 

Det finns fler gator med samma problem. Vi beslutade att fota när vi ser 
sådana problem vid nederbörd. Vi sänder fotona till styrelsens mail, så 

sammanställer vi detta inför nästa möte med kommunen. 
 

13. Fler bänkar vid havet – Tobias tog upp frågan. Många bänkar har 
försvunnit med åren. Vissa har gått sönder, andra som tas in på vintern 

har inte ställts ut igen till våren. Dels kan vi ta upp detta med kommunen, 

men vi kan också föreslå sponsring av fler bänkar av företag, och kanske 
även privatpersoner. Samma idé som fruktträden på Norrviken tex. Karin 

föreslog också att konstnärer kanske är villiga att designa bänkar i olika 
utföranden. Alla dessa idéer tar vi upp med kommunen vid kommande 

möte. 
 

14. Kvällsbelysning vid lekplatsen vid Tångbyggan samt ”Sol vind och 
vattenlekparken” vid Brunnsparken – Tobias påtalade att det inte 

finns någon kvällsbelysning på dessa lekplatser, medan det är förberett 
för belysning vid den nyrenoverade lekplatsen vid Malenbadet. Lekplatsen 

vid Tångbryggan utnyttjas mycket av förskolan på Floravägen. Idag kan 
de inte göra det på sen em på vinterhalvåret. Platserna blir också mycket 

tryggare för alla, om de är upplysta och då ger möjlighet för fler att vistas 
där. Vi tar upp detta med kommunen vid kommande möte. 

 

15. Fler medlemmar och fler mailadresser – Gustaf uppskattar vi har ca 
170 mailadresser idag. Vi tror att det är bra att maila ut information 

regelbundet om vilka frågor vi jobbar med. Jul- och sommarhälsningarna 
vill vi fortsätta med. Vi kan också maila ut ”save the date” mail om 

årsmötesdatum tidigt, tillsammans med inbetalningsinfo. Vi uppmanar alla 
att tala med sina grannar och ge dem info. 

 
16. Grodmansskylten på Tångbryggan – utbyte till ”dykning från 

brygganförbud” ej gjord av kommunen, som de lovade. Vi har också bett 
om skylt för varning för vassa stenar och snäckor på dem. Vi tar upp 



frågan igen på nästa möte med dem. 

 
17. Hämta sand från havet – Vid årsmötet förra året talade vi om att be 

kommunen ansöka om tillstånd från Vatten- och Miljödomstolen, att få 
hämta sand från havet och lägga på stranden (kommer behövas årligen). 

Vi tar upp detta med dem på vårt nästa möte. 
 

18. Övriga frågor 
Gunnar nämnde att den första stegen (av de tre) på Tångbryggan börjar 

bli dålig och rostig. Vi tar upp detta med kommunen på vårt nästa möte. 
 

Caroline önskar en bräda med hål, liknande den som kommunen satt upp 

på räcket före vi installerade det nya vindskyddet, även vid mittenstegen. 
Badar man med barn därifrån finns det ingenstans att lägga badrockar och 

badskor vid blåsigt väder. Gunnar sa att detta relativt lätt kan göras. 
 

Caroline påtalade att de stora stenbumlingarna kommunen lagt ut utmed 
Strandpromenaden, nu är helt igenväxta. Kommunen har inte kört med 

trimmer runt dem på mycket länge. Utryckningsfordon som är stora kan 
lätt råka köra på dem, cyklar likaså om man vinglar till etc. Vi tar upp 

detta med kommunen på vårt nästa möte. 
 

Karin har bra material angående PFAS i dricksvatten som hon mailar till 
styrelsen. Båstads kommunala vatten har haft problem med detta, liksom 

stora kommuner i Sverige. Tobias påtalade dock att Malens andelsvatten 
inte har några sådana problem alls, vilket var glädjande att höra. NSVA 

har gjort tester och de visade inga problem av något slag. Alla fastigheter 

i Malen har dock inte Malens vatten. Nyare fastigheter har det kommunala 
vattnet. 

 
19. Möte med kommunen – Tobias tar kontakt med kommunen för att 

bestämma datum för möte. Vid nästa möte bestämmer vi vem som 
representerar oss. 

 
20. Nästa möte – 2 september (lördag) kl 10.00 troligen hos Karin för de  

som är på plats i Båstad. Caroline sänder ut dagordning när det närmar 
sig, samt Zoom-länk för de som inte är på plats. 

 
21. Avslutning – Ordföranden tackade alla och framförde ett tack till Caroline 

för kaffe och kaka, samt förklarade mötet avslutat. 

Båstad den 5 augusti 2023 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Ann-Louise Abbestam      Tobias Brask, ordförande  


